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ACTA D’ASSEMBLEA DE BARRI 

1. Dades generals 

 Barri: El Palau 

 Data: dilluns 26 de febrer de 2024 

 Hora: 19h 

 Lloc: INS El Palau 

 Regidor/a de barri: Andreu Mitjans 

 Assistents de l’equip de govern: 

o Andreu Mitjans: regidoria de barri del Palau, regidoria de Cultura 

o Maria Antònia Borbón: regidoria d’Habitatge, regidoria d’Hisenda i Gestió 

Tributària 

o Anna Serra: regidoria d’Educació, Infància i Família, regidoria de 

Formació i Ocupació 

o Xavier Vila: regidoria d’Organització i Personal, regidoria d’Innovació i 

Tecnologies, regidoria de Govern Obert i Transparència 

o Javier Romero: regidoria de Joventut, regidoria de Participació Ciutadana 

o Isabel Marcos: regidoria de Feminisme, Igualtat i LGTBI, regidoria de 

Gent Gran, regidoria de Cooperació 

o Joan Jansana: regidoria de Control Ambiental de les activitats, regidoria 

de Transició Energètica i Mobilitat Sostenible, regidoria de Serveis 

Municipals, Espai Públic i Equipaments, regidoria d’Urbanisme i Obres 

d’Infraestructures 

o Victor Puntas: Cap de gabinet i protocol 

o Marc Giribet: alcalde, regidoria de Seguretat Ciutadana i Protecció Civil 

2. Ordre del dia 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

B. Punts d’actualitat municipal 

C. Seguiment de les accions al barri 

D. Torn obert de preguntes 

3. Punts tractats i acords 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

El regidor de barri, Andreu Mitjans, obre la sessió donant la benvinguda als i 

a les assistents a l’assemblea. Explica el funcionament de la sessió i recorda 

els objectius i horaris d’atenció de la regidoria de barri. 
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B. Punts d’actualitat municipal 

i. Servei de zona blava 

L’alcalde explica la situació de contractació del servei de zona blava als i 

les assistents. A l’entrada del nou equip de govern el contracte amb 

l’empresa gestora del servei es trobava en fase de pròrroga i sense haver 

preparat la renovació de la contractació. Això ha dut l’Ajuntament ha 

haver de suspendre del servei, però a l’hora ens ha permet estudiar 

altrews vies per millorar el servei, tant amb millor tecnologia com a 

estudiar opcions per bonfiicar a la ciutadania de Sant Andreu. S’està 

treballant per implantar la mateixa aplicació que s’utilitza a l’Àrea 

Metropolitana per unificar el servei amb altres poblacions veïnes. Cal 

entendre que a Sant Andreu hi ha un dèficit d’unes 9000 places 

d’aparcament tenint en compte el nombre de vehicles censats, i per tant 

s’han de buscar maneres de motivar la rotació d’aparcament alhora que 

impulsant el comerç local. 

ii. Pla de sequera 

L’alcalde informa de les mesures principals de l’actual Pla de Sequera i 

de les afectacions que suposaran per la ciutadania de Sant Andreu de la 

Barca. Actualment la ciutat es troba en fase d’emergència 1, el que 

implica mantenir un consum de 200 litres per habitant i dia. 

S’exemplifiquen alguns consums d’activitats quotidianes i d’higiene per 

conscienciar als i les assistents, i s’alerta que es probable que les 

restriccions augmentin durant les properes setmanes si la situació no 

millora. 

C. Seguiment de les accions al barri 

El regidor de barri, Andreu Mitjans, explica quines han estat les accions més 

rellevants al barri, i quines es troben pendents o en execució: 

- Instal·lació de filtres a l’INS El Palau: s’ha donat resposta a un reclam de 

fa anys dels veïns i veïnes del carrer Berguedà, que reclamaven un fort 

impacte acústic a les seves llars provinent dels tallers de l’INS El Palau. 

Si bé es van dur a terme medicions acústiques dins els habitatges que 

donaven dins dels límits establerts, s’ha fet des de la regidoria un treball 

conjunt amb la direcció de l’INS per aconseguir instal·lar un equip de 

filtres que han reduit els sorolls de manera molt significativa. 

- Remodelació de la pista esportiva del Palau: s’està duent a terme una 

sèrie d’accions a la pista. Es va treure la gespa aritificial i es procedirà a 
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repintar el terra, així com instal·lar xarxes per disminuir el soroll dels cops 

de pilota i arreglar les tanques en una següent fase. Tanmateix, el veïnat 

ha transmès que només amb la retirada de la gespa s’ha disminuït 

significativament el nombre d’usuaris de la pista i ara la convivència és 

més amigable. 

- Remodelació dels parcs infantils: es recorda que al barri del Palau hi ha 

pendents d’executar la remodelació de tres parcs, concretament el Miquel 

Martí i Pol, el Mariana Pineda i el Clara Campoamor. Es preveu que les 

obres s’inicïin en les properes setmanes. 

- S’ha fet recompte dels bancs de l’Avinguda Constitució a demanda d’una 

petició de l’assemblea anterior. 

 

D. Torn obert de paraula 

V1: En referència al servei de zona blava, exposa que la dificultat d’aparcament 

del barri és principalment per aquells vehicles d’usuaris del Mercadona que no 

aparquen al pàrquing soterrani. 

V: També en referència a l’aparcament, demana augmentar les sancions per 

estacionament en doble filera als carrers Ripollet i Maresme, on per ús dels bars 

per part de conductors i de la recollida d’infants que utilitzen les instal·lacions 

esportives de la caserna de la Guàrdia Civil, sovint impossibiliten la lliure 

circulació dels vehicles correctament estacionats. 

V: comenta que la circulació de vianants també es veu afectada per usuaris de 

bars i terrasses que consumeixen de peu al carrer. 

E.G2.: es prèn nota d’aquestes demandes per treballar-les conjuntament amb 

Policia Local. 

V: exposa dubtes sobre la decisió de restringir l’ús de l’aigua en equipaments 

d’esport federat i no en esport de salut. 

E.G.: explica que ha estat una primera mesura per evitar que els infants 

malgastin aigua a les dutxes dels clubs. També s’especifica que a les 

instal·lacions de Can Salvi s’ha hagut de restringir per complet donat que les 

                                                           
1 Abreviatura de veí/na, per garantir l’anonimat dels i de les assistents. 
2 Abreviatura d’Equip de Govern. 
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instal·lacions no disposen d’un circuit de reaprofitament d’aigües, i per tant no es 

podia garantir el correcte ús. Tanmateix, són mesures que s’aniran afinant. 

V: expressa que hi ha bancs a l’Avinguda Constitució propers a l’escola Vall de 

Palau que s’han eliminat, i d’altres que s’han instal·lat en zones sense ombra. 

E.G.: es reafirma que els bancs s’han reubicant, en alguns casos atenent a 

peticions de comunitats de veïns per millorar la convivència i el descans a les 

nits, però que en cap cas s’ha reduit el nombre de bancs. Davant la insistència 

de la veïna, es treballarà per programar una reunió entre el veïnat, policia local i 

el regidor de barri per tractar aquest tema concretament. 

V: exposa que les molèsties que exposa el veïnat sobre l’oci del jovent són 

causades a que cal una major oferta d’activitats d’oci per les joves de Sant 

Andreu de la Barca. 

V: demana una major i millor connexió amb els municipis del voltant amb més 

transport públic per facilitar la mobilitat de les joves. 

E.G.: prèn nota d’aquestes observacions, i s’explica que s’està treballant per 

crear un nou espai a Sant Andreu de la Barca on es pugui donar aquesta oferta 

d’activitats, alhora que s’està millorant el programa d’activitats de l’Espai Jove. 

V: pregunta si hi ha previsió d’anticipar-se a possible plagues de panerol·les a 

l’estiu, així com introduir zones d’ombra als patis de les escoles. 

E.G.: explica que abans que arribi l’estiu s’aplica un tractament general a tot el 

municipi, i que després es van tractant les plagues localitzadament allà on es 

detecta. És per això que cal que s’avisi a l’Ajuntament en cas de detectar 

presència de panerol·les. Així mateix, s’explica que s’esta treballant en la 

naturalització dels patis de les escoles. 

V: demana major il·luminació al passatge entre carrer Berguedà i el parc Miquel 

Martí i Pol. També comenta que els cotxes circulen a gran velocitat pel carrer 

Anoia i proposa augmentar els guals per reduir la velocitat. Per últim, comenta 

que l’alumnat de l’INS sovint es cola als portals colindants durant les hores de 

pati, molestant i embrutant zones privades. 

E.G.: es reforçara la presència de la policia de barri a hores de pati, i es treballarà 

amb Policia Local per estudiar el cas de la circulació al Carrer Anoia. 
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V: opina que el pipican del carrer Berguedà, a part d’estar molt deteriorat, no és 

lloc per tenir-lo estant tan a prop d’un institut. 

E.G.: proposa que de manera col·lectiva amb l’associació de veïns es faci una 

proposta de reubicació, en un entorn més respectuós pels gossos i més integrat 

a l’entorn. 

V: demana instal·lar també més guals al Camí Vell de Palau, per disminuir la 

velocitat dels vehicles i disminuir el risc d’atropellament. 

E.G.: s’incorpora a la proposta del carrer Anoia. 

V: demana un estudi de replantejament de la intersecció entre Avinguda 

Constitució i Camí Vell del Palau, ja que la visibilitat és força reduïda segons el 

carril de circulació, i fa uns mesos es va produir un atropellament. 

E.G.: s’incorpora a la proposta del carrer Anoia. 

V: pregunta per la reposició dels arbres, concretament els que es van tallar a la 

Plaça Clara Campoamor per trobar-se en mal estat. 

E.G.: s’explica que la idea és iniciar una fase de replantament d’arbres, però que 

es farà per etapes per veure com responen amb la situació climàtica que tenim. 

V: demana major control del bar musical, ja que dificulta molt el descans dels 

veïns. 

E.G.: explica que la gestió per part del propietari és col·laborativa, i s’ha instal·lat 

una doble porta per millorar la insonorització, i la major problemàtica es troba 

amb els usuaris que es queden al carrer. S’explica que durant les nits s’intenta 

que hi hagi dues patrulles a la ciutat, i una d’elles present el màxim de temps 

possibles als voltants del local.  

V: pregunta per què s’ha près la decisió de posar una línia continua a 

l’encreuament del carrer Berguedà amb carrer Empordà. Pregunta també si els 

parcs que es remodelaran són els projectats per l’equip de govern anterior. 

E.G.: explica que la decisió ha estat purament tècnica per part de l’equip de 

policia local, que així ho va proposar per minimitzar el risc d’un encreuament molt 

utilitzat per l’alumnat de l’INS i que ja hi havia hagut algun ensurt. En quant als 

parcs, es confirma que el disseny dels parcs són els que l’anterior equip de 
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govern va deixar projectat i, si bé no acaben de concordar amb la línia 

pedagògica del nou equip, s’havia d’executar l’obra. 

V: reclama revisar les rampes dels pas de vianants i la seva adequació per 

millorar la mobilitat. També comenta els sorolls dels vehicles quan circulen a gran 

velocitat a les nits. 

E.G.: està d’acord i en prèn nota. 

V: comenta la possibilitat de treure la línia contínua als accesos dels parquings 

del carrer Empordà. 

E.G.: ho treballa i hi veu possibilitat, ja que la visibilitat ara mateix per entrar i 

sortir dels parquings cal millorar-la. 

V: pregunta per les mostres d’ADN caní per disminuir les defecacions al carrer. 

E.G.: comenta que és una proposta que s’està treballant, ja que tenim 

coneixement que en municipis on s’ha realitzat la situació ha millorat 

considerablement. 

V: pregunta quan es reobrirà l’espai de barbacoes. 

E.G.: comenta que precisament és un tema d’actualitat dins l’equip de govern i 

que en les properes setmanes es té previst reobrir l’espai. 

V: pregunta per un pivot que ha desaparescut a l’encreuament de carrer 

Berguedà i carrer Empordà, i on les furgonetes de repart s’estan acostumant a 

aparcar de manera incorrecta, impossibilitant la visibilitat dels vehicles que 

entren i surten del parquing. Pregunta també si es té previst plantar arbres en el 

recorregut cap a l’estació de FGC per millorar la mobilita durant època d’estiu. 

E.G.: prèn nota del pivot desaparecut i de la proposta dels arbres, tot i que 

aquesta operació es té previst realitzar-la en diferents fases.  

 

Sense més punts a tractar, es conclou l’assemblea amb el vist-i-plau dels i de les 

assistents. 

 

 

 


